

轉陸永遠會籍表格

APPLICATION FOR LIFE MEMBERSHIP UPGRADE FORM

遞交之申請表格，其大小要以 137 x 100 毫米白色或淺色紙張為原標準。

The Application Form submitted should be made on white or light color plain paper with original size 137 x 100 mm.

正頁 (Front Page)

→ 137 mm ←

南華體育會 - 轉陸永遠會籍表格 S.C.A.A. LIFE MEMBERSHIP UPGRADE FORM									
會員證號碼 (會方填寫) Card No. (official use only)		英文姓氏 Surname			英文姓名 Given Name			Mr Mrs Ms	
香港身份證號碼 HKID No.	中文姓名 Name in Chinese		出生日期 Date of Birth			國籍 Nationality			
護照號碼 Passport No.	有效期至 Valid to	地址(英文填寫) 室 Room 樓 Floor 座 Block 期 Phase							
大廈/樓 Building/House		苑 Estate/Court		住宅 Home					
門牌號碼及街道名稱 No & Name of Street/Road				辦公室 Office					
地區 District				手機 Mobile					
請選擇下列其中一項，並於格內填上「✓」號 Please select any one and x as appropriate.				電郵 E-mail					
<input type="checkbox"/> 永遠名譽會長 Permanent Honorary President Member \$20,000/ 入會費 Admission <input type="checkbox"/> 永遠名譽總理 Permanent Honorary Director Member \$15,000/ 入會費 Admission <input type="checkbox"/> 永遠會董 Permanent Honorary Council Member \$10,000/ 入會費 Admission <input type="checkbox"/> 永遠會員 Life Member \$1,500/ 入會費 Admission				注意 永久會籍人士可選擇於會員證上加印照片，照片規格為一張於最近六個月內拍攝之全新無背景正面證件照片 (50 x 40 毫米)，**生活照片及已使用過之照片均不會被接受。 NOTICE A Life Membership applicant has the option of printing a photo on the Membership Card. Please submit one brand-new passport-size photo (50 x 40 mm) taken within the last 6 months with a plain background. **Used and/or family photo is not accepted.					
介紹人中文姓名(如有) Chinese Name of Referee(if any)		字隊 Team		捐助費 Donation \$		合計 Total \$			
本人證實所提供之資料全部真確及已詳閱背頁之條例通知並明白及同意遵守 貴會會章及會規。 本人 <input type="checkbox"/> 同意 <input type="checkbox"/> 不同意 貴會繼續使用本人個人資料作背面 1(b)項用途。 I certify that the information provided in this Application Form is true and correct. I have read all the conditions listed overleaf and agree to abide by the constitution and by-laws of SCAA. I <input type="checkbox"/> agree <input type="checkbox"/> do not agree to SCAA continuing to use my personal data for the purposes mentioned in 1(b) overleaf.									
簽署 Signature				發證日期 Issue Date					

背頁 (Reverse Page)

南華體育會 (南華會) 收集及使用個人資料說明通知	
1. 收集目的及使用： (a) 你所提供之資料將會用作南華會處理入會申請之用，如你未能提供全部資料，可能會導致你的申請被延誤或不被接納。 (b) 南華會祇會在已取得 你的同意或並無反對的情況下才使用 你的個人資料作為南華會及/或其合作伙伴主辦及/或推廣會籍，各項康樂及體育通訊、課程、講座、會議、活動、比賽等的宣傳/推廣用途。	
2. 更新及停止使用個人資料： 如 你不願意南華會繼續使用 你的個人資料作上述 1(b)項用途，及/或須查詢/更新 你的個人資料，敬請透過以下途徑通知南華會： - 在本表格面頁內適當方格加上 <input checked="" type="checkbox"/> ；或 - 連同你的姓名及會員證號碼電郵至 members@scaa.org.hk；或 - 在本會網頁 http://www.scaa.org.hk 下載並填寫個人資料更新表格後 i. 電郵至 members@scaa.org.hk 或 ii. 傳真至 2882 1213 或 iii. 郵寄至香港銅鑼灣加路連山道八十八號「南華體育會義務秘書收」	
SOUTH CHINA ATHLETIC ASSOCIATION (SCAA) COLLECTION AND USE OF PERSONAL DATA STATEMENT NOTICE	
1. Purpose of Collection and Use : (a) The personal data you provide(d) to SCAA is for use of the membership application. Failure to provide full information may result in the decline or delay in the processing of your application. (b) Your personal data will be used by SCAA and/or our partners only for promotion and/or marketing purposes of the membership campaign, sports and recreational newsletters, activities, courses, seminars, conferences, events, competitions, etc under your consent or an indication of no objection, you being the data subject.	
2. Updating and Stop Using Your Personal Data : If you do not wish SCAA to continue to use your personal data for the purposes mentioned in 1(b) above, and/or would like to enquire/update your personal data, please let us know via any one of the following ways : - add appropriate <input checked="" type="checkbox"/> overleaf; or - email to members@scaa.org.hk with your name and membership no.; or - download and fill in the "PERSONAL DATA UPDATE" Form at http://www.scaa.org.hk ; and i. email to members@scaa.org.hk , or ii. fax to 2882 1213, or iii. post to The Honorary General Secretary, South China Athletic Association, 88 Caroline Hill Road, Causeway Bay, Hong Kong.	